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家長通告 2024-2025/397 

提防詐騙活動 - 購買教學素材陷阱 

 

敬啟者： 

 

  本校接獲警方通知，近日有詐騙集團假冒學校人員，以電話、電郵或即時通訊軟件等方

式聯絡家長，訛稱學生需要購買學習素材或設備，意圖詐騙金錢。 

為確保 閣下的財物安全，本校特此提醒各位家長： 

1. 本校如需收取任何費用，必定會透過正式通告通知家長，絕不會以電話或通訊軟件要

求直接轉帳。 

2. 所有教學用品及教材的訂購，均由校方統一處理及安排。 

3. 如接獲任何可疑來電或訊息： 

o 切勿輕易相信對方身份 

o 不要按照對方指示轉帳 

o 有需要時請聯絡校務處核實 

 

本校重視學生及家長的利益，懇請各位提高警覺，謹防受騙。 

如有任何疑問，歡迎致電 24611555 校務處查詢。 

  

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

二零二五年五月二十三日 
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Parents Circular 2024-2025/397 
Beware of Fraud - Learning Materials Purchase Scam 

 
 
Dear Parents/Guardians, 

 

The school has been notified by the police that recently fraudsters have been impersonating school 

staff members to contact parents via phone calls, emails, or instant messaging apps, falsely claiming 

that students need to purchase learning materials or equipment with the intention of committing 

fraud. 

To ensure your financial security, the school hereby reminds all parents: 

1. When the school needs to collect any fees, we will notify parents through official written 

notices only. We will never request direct bank transfers via phone calls or messaging apps. 

 

2. All teaching materials and supplies are centrally processed and arranged by the school. 

 

3. If you receive any suspicious calls or messages: 

 

o Do not easily trust the caller's identity 

o Do not follow their instructions to transfer money 

o Contact the school office for verification if necessary 

The school values the interests of our students and parents. We urge everyone to stay vigilant 

against fraud. 

 

For any inquiries, please contact the school office at 2461 1555. 

 

Yours faithfully, 

 

Chan Yuet Ping 

 

Principal 
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